



Terms and Conditions

1. This promotion is applicable for eligible transactions at the participating Cathay partner restaurants in Hong Kong from 1 October to 31 October 2022 (both days inclusive):
 - Bamboo Thai
 - Bombay Dreams
 - MADIRA
 - Monsoon
 - Morokok
 - pho.dle.bar
2. Operating hours and takeout options vary between partner restaurants. Please check with individual partner restaurants prior to dining.
3. The promotion is only applicable to eligible transactions at the participating restaurants when settling the bill with the Miles Plus Cash payment function on Cathay app, OpenRice Pay function in OpenRice app or physical card/ e-wallet (i.e., Mastercard, Visa credit card, AlipayHK). To pay with physical credit cards/ e-wallets, Cathay members have to present their physical/ digital Cathay membership card or QR code generated by the OpenRice app (when Cathay account is registered under the OpenRice account).
4. To use the Miles Plus Cash payment function on the Cathay app, members must connect their Cathay account with their OpenRice account on the Cathay app and link either their Mastercard or Visa credit card to the Cathay app. Members may choose to pay the dining partners using Mileage Credits and/or cash, whereby the cash portion is paid using the Mastercard or Visa credit card that is linked to the Cathay app. Members may earn Mileage Credits on the cash portion only. Members can earn Mileage Credits up to a maximum spend of HKD10,000 per dining transaction.
5. Asia Miles earned are based on the total amount spent including service charges, taxes and tips.
6. This promotion cannot be used in conjunction with other promotional offers, except "Fri-Sun Standard Chartered Cathay Mastercard® promotion" and "200 welcome bonus miles offer".
7. 200 welcome bonus miles for the first Miles Plus Cash payment will be credited to the membership account within 4 to 8 weeks after the dining transaction.
8. Asia Miles may not be earned on certain promotional menus. Please check with individual partner restaurants prior to dining.
9. Other bonus miles will be credited to the membership account within 14 working days after the dining transaction.
10. Asia Miles Limited and the participating restaurants reserve the right to change the terms and conditions or terminate this promotion at any time without prior notice.
11. In case of any dispute, the decision of Asia Miles Limited and the participating restaurants is final.



條款及細則

1. 推廣優惠只適用於 2022 年 10 月 1 日至 10 月 31 日期間 (包括首尾兩天), 於以下指定國泰夥伴餐廳的香港門店消費之認可交易:
 - Bamboo Thai
 - Bombay Dreams
 - MADIRA
 - Monsoon
 - Morokok
 - pho.dle.bar
2. 營業時間和外賣供應因夥伴餐廳而異, 請預先向個別「賺里餐廳」查詢。
3. 推廣優惠只適用在指定夥伴餐廳消費, 以國泰應用程式內的「里數加現金」、OpenRice 應用程式內的 OpenRice Pay 或其他實體信用卡/電子錢包 (包括 Mastercard、Visa 信用卡或 AlipayHK) 支付方式付款之認可交易。國泰會員以其他實體信用卡/電子錢包付款, 需同時出示國泰實體/電子會員卡或 OpenRice 應用程式內已連結國泰賬戶的二維碼。
4. 會員使用「里數加現金」付款前, 需要連結國泰及「開飯喇」(OpenRice)賬戶, 並於國泰應用程式內連結 Mastercard/ Visa 信用卡。付款時, 會員可以選擇靈活使用「亞洲萬里通」里數抵消部份或全數餐飲賬單, 而現金部份需使用於國泰應用程式內綁定的 Mastercard 或 Visa 信用卡支付。會員使用現金支付部分可賺取里數。會員每次可賺取里數之消費額上限為港幣 10,000 元。
5. 賺取之里數將根據餐飲與膳食消費, 包括服務費、稅項及小費的總和而計算。
6. 此推廣優惠不可與夥伴餐廳有關的其他推廣或折扣優惠同時使用, 除了「渣打國泰 Mastercard® 星期五、六、日推廣」及「200 迎新里賞」以外。
7. 200 迎新里數將於完成認可餐膳消費交易後 4 至 8 星期內存入其賬戶。
8. 惠顧特定推廣套餐或不可賺取「亞洲萬里通」里數。請預先向個別「賺里餐廳」查詢。
9. 其他額外的「亞洲萬里通」里數將於惠顧美膳後 14 個工作天內存入會員賬戶。
10. 亞洲萬里通有限公司及夥伴餐廳保留權利隨時更改有關條款及細則或中止此推廣優惠而毋須另行通知。
11. 如有任何爭議, 亞洲萬里通有限公司及夥伴餐廳保留最終決定權。